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          Выпускная работа посвящена анализу особенностей ограждающих конструкций энергоэффективного здания, расположенного в городе Санкт-Петербург. Здание представляет собой 1 этажный жилой дом. Размеры дома в осях – 14,6 м х 13,55 м, количество этажей – 1, высота этажа – 3 м, высота дома – 5,56 м, отметка чистого пола первого этажа 0,000 м, отметка уровня земли – 0,900 м, высота цокольной части дома – 0,900 м. Крыша – четырехскатная с углом наклона 6°. Имеется неотапливаемый чердак, а также неотапливаемое подполье Результатами проектирования являются:  1. Выбор оптимального материала для ограждающих несущих стен 2. Теплотехнический расчет ограждающих конструкций 3. Расчет тепловых характеристик здания 4. Расчет требуемой мощности системы отопления 5. Выбор рекуператора и теплового насоса для нужд здания 6. Описание и подбор системы для использования дождевой воды Все мероприятия, введенные в ходе проектирования, направлены на направлены на увеличение энергоэффективности здания и улучшение условий жизни людей, проживающих в рассматриваемом здании.
        

        
          The final work is devoted to the analysis of the features of the enclosing  structures of an energy-efficient building located in the city of St. Petersburg. The  building is a 1-storey residential building. The dimensions of the house in the axes are  14.6 m x 13.55 m, the number of floors is 1, the height of the floor is 3 m, the height  of the house is 5.56 m, the mark of the clean floor of the first floor is 0.000 m, the mark  of the ground level is 0.900 m, the height of the basement of the house is 0.900 m. The  roof is four-pitched with an angle of 6°. There is an unheated attic, as well as an  unheated underground.  The design results are:  1. Selection of the optimal material for enclosing load-bearing walls  2. Thermal engineering calculation of enclosing structures  3. Calculation of the thermal characteristics of the building  4. Calculation of the required power of the heating system  5. Selection of the heat exchanger and heat pump for the needs of the building  6. Description and selection of the system for the use of rainwater  All the measures introduced during the design are aimed at increasing the energy  efficiency of the building and improving the living conditions of the people living in the building in question.
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